
NALOGE OBČINSKIH SINDIKATOVV PRIHODNJEM LETU

Z boljšim delom do večjih OD
»Vse osnovne naloge naše družbe in slehernega njenega sub-

jekta so vezane na uresničevanje dolgoročnega programa gospo-
darske stabilizaclje. Tudl občlnski svet ZS naše občine načrtuje
avoje naloge v letu 1984 na tej podlagi«, /e dejal Vinko Eršte,
predsednlk občinskega sveta Zveze sindlkatov, ko smo ga povpra-
šall, katera so poglavltna področja dela, kl Jim bo občlnska slndi-
kalna organizaclja v prihodnjem letu namenila največ pozomosti.

Socialna politika bo eno od osred-
njih področij dela v letu, ki je pred
nami. V občini je 17 ozdov, kjer imajo
delavci manjši osebni dohodek od 13
tisoč dinarjev. V teh primerih lahko že
govorimo o socialni ogroženosti delav-
cev. Zato bodo občinski sindikati te-
sno sodelovali pri reševanju te proble-
matike. Reševanje te preblematike pa
lahko iščemo v iskanju notranjih re-
zerv, v povečani storilriosti, v učinko-
vitem uveljavljanju načela svobodne
menjave dela, z ureditvijo notranjih
razmerij v ozdih, itd.

»Te probleme moramo sprotno reše-
vati, saj lahko pričakujemo, da se bo
na tem področju pložaj v prihodnje še

poslabšal zaradi nenehnega padanja
realnih osebnih dohodkov,« je dejal
Vinko Eršte in nadaljeval:

»Prihodnje leto moramo tudi uvelja-
viti preventivno zdravstveno varstvo,«
je dejal Eršte. V Ljubljani je določeno
število delovnih mest, ki so zdravju
škodljiva. Zato bodo približno 250 lju-
di poslali na brezplačni dopust, najver-
jetneje v Banjole. Iz naše občine bo šlo
približno 50 delavcev, ki delajo na
takšnih delovnih mestih. Seveda pa
bodo to delavci, ki imajo tudi sora-
zmerno nizke osebne dohodke. To so
predvsem delavci, ki delajo v Karto-
nažni tovarni, dimnikarji in podobno.

Naša občina ima realne možnosti za

povečanje števila stanovanj. To lahko
storimo deloma z novogradnjami, de-
loma z adaptacijami. »Doseči moramo
hitro in učinkovito gradnjo in s tem
preprečiti vrtoglavo dviganje cen kva-
dratnega metra stanovanjske površi-
ne,« meni Vinko Eršte.

»Pri zagotavljanju prehrane med de-
lom pa tudi še ni vse tako, kot bi mora-
lo biti. Akcijo za ureditev tega vpraša-
nja bomo zato nadaljevali tudi prihod-
nje leto, verjetno pa se bomo morali
dogovoriti tudi za višji regres, saj seda-
nja višina ne zadošča več.«

Že nekaj let posvečajo sindikati po-
sebno pozomost krepitvi vloge osnov-
nih organizacij zveze sindikatov. Zad-
nje analize so pokazale, da je večina
delovnih programov premalo usmerje-
na na reševanje konkretne problemati-
ke v delovnih okoljih. Osnovne organi-
zacije se še vedno premalo kažejo kot
organizacije delavcev.

Izobraževalni programi, številni po-
sveti s predsedniki in drugimi funk-
cionarji v osnovnih organizacijah, so-

delovanje pri pripravi občnih zborov
in posebni posveti po posameznih de-
j^vnostih naj bi prihodnje leto prispe-
vali k izboljšanju stanja na tem po-
dročju.
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